
Dz09.0021.40.2022 

 

                Uchwała Nr XL / 219/2022 

  Rady Dzielnicy IX 

                  Łagiewniki – Borek Fałęcki 

   z dnia 26.01.2022r.  

 
 

 w sprawie: budowy dodatkowego pasa do wyjazdu z ul. Połomskiego w ul. Turowicza. 

 
  

Na podstawie §3 pkt. 3 lit. g  uchwały nr XCIX/1503/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 

2014 r. w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki w 

Krakowie (t. jedn. Dziennik Urzędowy Województwa Małopolskiego z 2021r. poz. 6703) w 

odpowiedzi na pismo Łagiewnickiego Towarzystwa Kulturalnego z dnia  10.12.2021r. Rada Dzielnicy 

IX Łagiewniki – Borek Fałęcki  uchwala, co następuje:    
         

§1 

 

Wnioskuje się o budowę dodatkowego pasa do wyjazdu z ul. Połomskiego w                

ul. Turowicza, w związku z tworzącą się kolejką na wyjazd z ul. Połomskiego sięgającą do 

ul. Fredry , utrudniając na niej ruch samochodów.  

 

  §2 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

 

 
Przewodniczący  

Rady i Zarządu Dzielnicy IX  

Łagiewniki – Borek Fałęcki 

 

Bogusław Gołas 

 

 

 

 

 

 

Uzasadnienie: 

Wyjazd z ul. Połomskiego w ul. Turowicza odbywa się jednym pasem w trzech kierunkach.      

Ulica Połomskiego jest najbardziej obciążona ruchem wyjeżdżających samochodów z tego 

rejonu. Tworzy się tu szczególnie w godzinach  szczytu  długa kolejka samochodów 

oczekujących na wyjazd , sięgająca na ulicę Fredry , utrudniająca na niej ruch samochodów.  

Twierdzenie, że ukończenie Trasy Łagiewnickiej zmieni te warunki jest nie prawdziwe , 

ponieważ nie ma ona żadnego wpływu na wyjazd z ul. Połomskiego w lewo i prosto a tylko 

znikomy w prawo. Trasa Łagiewnicka wyeliminowała skręt w lewo z ul. Witosa w                 

ul. Beskicką, dlatego wyjazd na wprost z ul. Połomskiego jest bardzo obciążony bo stanowi 

jedyny dojazd z tego rejonu na os. Wola Duchacka Zachód.  

Wybudowanie dodatkowego pasa ruchu do wyjazdu z ul. Połomskiego na wprost i w prawo 

jest koniecznością , biorąc pod uwagę intensywną zabudowę mieszkaniową wielorodzinną w 

tym rejonie ( docelowo 22 bloki) ruch samochodowy bardzo się zwiększy. 

 


